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Mødested: Super Brugsen  
Tak for sodavand/øl og kaffe. 
 
Her er referatet. 
 
Emne Beskrivelse Ansvarlig 
Velkomst  Mikkel bød velkommen. 

 
Derefter var der en kort præsentationsrunde. 
 

 

Hvad er 
igang 

Samuelsgården: 
 
Møde om Samuelsgården: 
Det har været møde, og et godt møde hvor der 
kigges ind i fremtiden.  
Der arbejdes også med frivillighed. 
Musik, fiskeri, cross mangler voksende 
hjælpere. 
 
Kommunikation i byen: 
Der skal også arbejdes med bedre 
kommunikation i byen. Der mangler et sted 
hvor man kan se hvad der sker. 
 
Der er lavet et kort, der kan deles ud. 
Kunne man lave et stort skilt? Med info og 
borger til borger. Eller et bogbytteskab. Det 
tager vi på næste møde. 
 
Vestergade: 
 
Strikke vimpler: 
Der er igang, og der er ved at blive sat op. 
 
Strand på Smedetorvet: 
Den er lavet og bliver brugt 😊 
 
Torvedagene i sommerferien: 
Gruppen består nu af Jimmi, Britta, Laust, 
Linda og Benny. 
 

 
 
Louise, Thomas, 
Henrik og Conny 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Jimmi, Britta, 
Linda Laust og 
Benny. 
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Gruppen arbejder med endnu flere aktiviteter 
og en stærk arbejdsgruppe. og der arbejdes 
også med mere markedsføring. 
 
 
Vinsmagning: 
Den kørte i påsken det gik super vi gør det 
igen. 
I påsken. Det taler vi om på næste møde. 
 
 
Facader: 
De facader der trænger til renovering, vil vi 
have fokus på.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Jimmy og Britta. 

Hvad vil vi 
arbejde med 
på de 
kommende 
møder 

• Samuelsgården. 
• Henvisningsskilte. 
• Vestergade. 
• Byens unge. 
• Grimme facader. 
• Nye emner som I bringer op. 

 

 
 
 
 
 
 

Eventuelt. • Iværksætter festival Varde se link: 
https://vardeivaerksaetterfestival.dk 
 

• Kasernen kan vi få et bedre samarbejde 
med dem? Måske holde et møde der? 
 

• Medborgerhuset skal rives ned, og der 
skal bygges boliger i stedet. 
 

• Butikkerne skal flage når de har 
fødselsdag. Eller hver dag 😊 Pernille vil 
gerne stå for det. 
 

• Kunne man flage med vimpler hver dag i 
flagallen? Jimmy undersøger det, vi tager 
det på næste møde. 
 

 

https://vardeivaerksaetterfestival.dk/
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• Hvad gør vi når vimplerne skal væk? 
Næste møde. 
 

• Bibliotek, borgerforening flytter ”udenfor” 
byen. Er det godt for centrum? 
 

• Der er en del ukrudt i gaden. Det skal 
væk...  
 

• Kommunikation i byen: Der skal også 
arbejdes med bedre kommunikation i byen. 
Der mangler et sted hvor man kan se hvad 
der sker. Der er lavet et kort, der kan deles 
ud. Kunne man lave et stort skilt? Med info 
og borger til borger. Eller et bogbytteskab. 
Det tager vi på næste møde. 
 

 
Næste møde  22. februar kl. 18.00-19.30 sted: Klatreparken 

industrivej 38. 
 
Dagsorden: 

1. Velkomst præsentationsrunde. 
2. Samuelsgården status fra gruppen 
3. Skilt ved Super Brugsen. 
4. Kommunikation Infotavle/borger til 

Borger 
5. Vestergade, opfølgning på aktiviteter. 

Hvad skal vi mere finde på?  
6. Vimpler hvordan går det? 
7. Igangsættelse af nye ideer, og oprettelse 

af grupper. 
8. Evt. 

 

 
 
 

 
Møder 2024 

 
Møderne er aften mellem 18.00-19.30. 
 
26.03 aflyst 
29.04 aflyst 
28.05 aflyst 
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24.06 Klatreparken industrivej 38. 
26.08 
30.09 
30.10 
27.11 
Januar 2025 tilgår 
Februar 2025 tilgår 
Marts 2025 tilgår 
 
 

 
Venlig hilsen 
Mikkel Niess 
Konsulent 
BIDdanmark 


